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خبر

قیمت ها در بازار خودرو کاهشی است

وزیر صمت گفت: روند قیمت ها در بازار خودرو کاهنده بوده 
و سیاست وزارت صمت رقابتی کردن بازار و حذف دلالان و 

واسطه های بین مصرف کننده و تولیدکننده است.
علیرضا رزم حسینی در حاشیه جلسه با کمیسیون صنایع 
و معادن مجلس در مورد قیمت خودرو، اظهار کرد: روند 
قیمت در بازار کاهنده است و سیاست وزارت صمت رقابتی 
کردن بازار و حذف دلالان و واسطه های بین مصرف کننده و 
تولیدکننده است که این مهم کم کم در حال رخ دادن است.
وزیر صمت افزود: از ماه ها پیش در وزارت صمت به دنبال 
افزایش تولید خودرو بودیم که علی رغم مشکلات صنایع، 
تولید خودرو ۲۳درصد رشد کرده است. همچنین تا پایان 
خواهد  افزایش  ۵۰درصد  تولید  بعد،  سال  اردیبهشت ماه 
با  خودروسازان  برای  را  خوبی  بسیار  مالی  بسته  یافت. 
همکاری رئیس کل بانک مرکزی تهیه کردیم که در حال 

اجرایی شدن است.

اخذ مالیات از خانه ها و خودروهای 
لوکس کلید خورد

رئیس سازمان مالیاتی با بیان اینکه آیین نامه مالیات بر 
خانه ها و خودروهای لوکس به زودی ابلاغ می شود، گفت: 
این مالیات سالانه اخذ و جریمه سنگینی برای فرارکنندگان 

از آن در نظر گرفته شده است.
امیدعلی پارسا درباره علت تعلل در تصویب آئین نامه مالیات 
بر خانه ها و خودروهای لوکس گفت: آئین نامه مدت ها قبل 
توسط سازمان امور مالیاتی به دولت ارسال شد و به تازگی 
در کمیسیون اقتصاد دولت تأیید شده است. وی افزود: این 

آئین نامه احتمالاً طی این روزها ابلاغ خواهد شد.
پارسا تصریح کرد: با ابلاغ آئین نامه، عملاً اخذ مالیات از 
آن  در  و  خورد  خواهد  کلید  لوکس  و خودروهای  خانه ها 
جریمه های سنگینی برای کسانی که از این مالیات فرارکنند 

درنظر گرفته شده است.
رئیس سازمان امور مالیاتی همچنین در مورد درآمدهای 
مالیاتی در بودجه۱۴۰۰ گفت: عددی که در بودجه۱۴۰۰ برای 
دریافت مالیات اضافه شد، مجموعه برآوردها و انتظاراتی 
بود که مجلس از میزان درآمدهای مالیاتی داشت. حداکثر 
تلاش ما این است که ضمن فشار نیامدن به طبقه پایین 
مردم و تولید، این پیش بینی را محقق کنیم این مالیات 
چون همزمان با افزایش نرخ ها نیست فشار جدیدی را به 
مودی مالیاتی وارد نمی کند بلکه با کارایی بیشتر این کار 

انجام خواهد شد.
وی ادامه داد: در بحث مالیات بر خانه های خالی، قانون آن 
به گونه ای نوشته شده است که هیچ انسان عاقلی خانه اش 
را خالی نگه ندارد. وقتی ۵۰درصد اجاره ماهانه به عنوان 
جریمه دریافت می شود هیچ انسان عاقلی هنگامی که ۵ 
میلیون تومان ارزش اجاره منزل او باشد، دو و نیم میلیون 
تومان جریمه نخواهد داد در حالی که خانه او نیز خالی 
خواهد بماند بنابراین اگر این هدف سیاست گذار محقق 
شود، درآمد قابل توجهی برای دولت نخواهد داشت اما به هر 

حال برخی به گونه دیگری محاسبه می کنند.
وی در پایان خاطرنشان کرد: تمامی فعالیت های اقتصادی 
مجموعه نهادهای انقلاب اسلامی مشمول مالیات هستند 
اتفاقاً این نهادها، نهادهای بسیار خوش حسابی هستند و به 
جهت حساسیت هایی که اخیراً به وجود آمده خوش حسابی 

آن ها بهتر نیز شده است.

اقتصاد

رئیس کمیسیون سلامت و محیط زیست شورای شهر تهران 
با اشاره به افزایش ۲۵درصدی جریمه قطع درختان، گفت: در 
مصوبه امروز ضریب سلامت و ضریب تجمیعی برای درختان 

قطع و خشک شده، تعیین شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، زهرا صدراعظم نوری روزگذشته 
درباره افزایش 25درصدی جریمه قطع درختان با اشاره به 
اینکه حفظ درختان به ویژه در آموزه های دینی ما از اهمیت 
خاصی برخوردار است، اظهار کرد: شورای شهر تهران در سنوات 
گذشته مصوبه ای مبنی بر تعیین جریمه برای قطع یا خشک 

کردن درختان با هدف ایجاد بازدارندگی، تعیین کرد.
وی با بیان اینکه طبق قانون حفظ و گسترش فضای سبز، 
در صورت قطع یا خشکاندن درختان، مالک یا ذینفع موظف 
به پرداخت جریمه یا جایگزینی درخت است، ادامه داد: در 
گذشته بحثی مطرح شد مبنی بر اینکه درختان با گونه ها و 
محیط بن های مختلف، دارای ارزش اکولوژیک هستند و 
زمانی که یک درخت قطع یا خشک می شود به میزان ارزش 
اکولوژیکی که دارد، آسیب ایجاد می کند و فقدان آن میتواند 

تبعاتی به همراه داشته باشد.

رئیس کمیسیون سلامت و محیط زیست شورای شهر تهران 
تصریح کرد: بر این اساس ارزش اکولوژیک درختان، مطالعه 
و در شورای شهر تصویب شد و طبق مصوبه مذکور عوارض 
تعیین شده لازم است سالانه به روز شود. لایحه ای که امروز 
در شورا مطرح شد نیز در همین راستا بود و  اخذ جریمه 
مبتنی بر ارزش اکولوژیک درختان برای سال 1400 مطرح، به 
روزرسانی و تصویب شد. وی ادامه داد: طبق مصوبه امروز، 
بر اساس محیط بن درختان بر پایه 10سانتی متر تعرفه منظور 
شد به عنوان مثال به ازای هر درختی که محیط بن 20 
تا 30سانتی متر دارد، 500هزارتومان اخذ میشود و این ارقام 

متناسب با محیط بن آن ها افزایش می یابد.  
صدراعظم نوری اظهار کرد: در بند دیگر مصوبه امروز، ضریب 
سلامت در نظر گرفته شد؛ بر این اساس اگر مالک یا ذینفع 
در خشک شدن درخت مقصر نباشد و کمیسیون ماده7 
شخیص دهد و تأیید کند که خشک شدن درخت ناشی از 
آفت بوده، ضریب پایین تری برای اخذ جریمه درنظر گرفته 
می شود علاوه بر این طبق مصوبه امروز اگر جمع محیط 
بن درختانی که قطع می شوند 500سانتی متر باشد، ضریب 

تجمیعی اعمال خواهد شد.
وی افزود: موضوع دیگری که در مصوبه امروز قرار داشت 
این بود که شهروندان یا ذینفعانی که عوارض سال99 را تا 
خرداد 1400 پرداخت کنند مشمول افزایش نرخ عوارض در 

سال آینده نخواهند شد.

خبر اول

افزایش ۲۵درصدی جریمه قطع درختان در سال۱۴۰۰

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید جعفر نجاتی دولق  را گرامی می دارد

معاون درمان ستاد کرونای استان تهران با بیان اینکه 
آمار ابتلا در تهران از حالت نزولی خارج شده و حتی در 
برخی بیمارستان ها مراجعات سرپایی دوبرابر شده است، 
گفت: لغو شتاب زدۀ محدودیت ها، ساده انگاری شرایط، 
بروز رفتارهای پرخطر و کاهش محسوس سطح رعایت 
پروتکل های بهداشتی مهمترین علت افزایش مجدد آمار 

است.
دکتر نادر توکلی  با اشاره به توقف روند نزولی آمار ابتلا 
آمارها در ۱۰روز  اظهار کرد:  به کرونا در استان تهران، 
گذشته نشان دهنده آن است که متاسفانه نمودار ابتلا 
از حالت نزولی به حالت ثابت تغییر حالت پیدا کرده و 
حتی در برخی از بیمارستان ها آمار مراجعات سرپایی تا 
۲برابر افزایش یافته است. وی با بیان اینکه طی چند روز 
اخیر آمار بستری روزانه در بیمارستان های استان تهران 
به بالای ۳۰۰نفر در روز افزایش یافته است، گفت: این در 
حالیست که این عدد به زیر ۲۰۰نفر رسیده بود، بنابراین 
این افزایش آمار می تواند زنگ خطری برای وقوع پیک 

های بعدی بیماری محسوب شود.

افزایش ۲برابری مراجعات سرپایی در برخی 
بیمارستان ها

دکتر توکلی با بیان اینکه در حال حاضر ۱۸۴۰بیمار 
کرونایی در بیمارستان های استان تهران بستری هستند، 
گفت: این رقم طی چند هفته گذشته به ۱۶۰۰نفر هم 
رسیده بود. همچنین در برخی بیمارستان ها با افزایش ۲ 
برابری مراجعات سرپایی مواجه بودیم، بنابراین زمانی که 
در منحنی شیب نزولی ناگهان برای یک هفته این شیب 
نزولی ثابت شده و تا حدودی افزایشی می شود، می 
تواند نشانه ای برای خیز منحنی به سمت افزایش آمار 
ابتلا و فعال شدن مجدد چرخه و زنجیره انتقال بیماری 
باشد. وی در رابطه با آمار فوتی ها نیز، عنوان کرد: آمار 
فوتی ها با تاخیر و چندین روز بعد از تغییر در منحنی 
ابتلا خود را نشان می دهد، با این حال آمار قطعی فوت 
ناشی از کرونا در تهران ۱۴نفر در روز گذشته بوده است.

افزایش نرخ ابتلا و بروز بیماری در سنین زیر ۲۵سال

دکتر توکلی نکته مهم بعدی را افزایش نرخ ابتلا و بروز 
بیماری در سنین زیر ۲۵سال عنوان کرد و گفت: این 
مسأله علل مختلفی دارد که در دست بررسی است، با 
این حال طبق بررسی های صورت گرفته، به عنوان نمونه 
در حوزه تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی ایران در 
شهریور ماه ابتلای گروه سنی ۱۰ تا ۲۰سال ۸.۵ درصد کل 
بود که الان به ۹.۵درصد افزایش یافته است، همچنین 
ابتلا در سنین پایین تر از ۲۵سال ۰.۶ درصد بود که به 
۱.۲۵درصد افزایش یافته است، به عبارت دیگر در میزان 
ابتلای زیر ۲۰ساله ها با افزایش ۱۰ تا ۱۵درصدی ابتلا 

روبرو بوده ایم.

سطح رعایت پروتکل ها به میزان محسوسی افت پیدا 
کرده است

وی با بیان اینکه رصد و بررسی شرایط نشان می دهد که 
متأسفانه طی چند هفته اخیر سطح رعایت پروتکل ها 
به میزان محسوسی افت پیدا کرده است، گفت: مشکل 
اصلی و بزرگترین تهدید در شرایط فعلی آن دسته از 
شهروندانی هستند که بدون توجه به پروتکل ها و با 
ساده انگاری در حال حاضر رفتارهای پرخطر و کاملًا 
مغایر با ضوابط بهداشتی را انجام می دهند؛ متأسفانه 
ترددهای شبانه، حضور در رستوران ها، مال ها و مراکز 
تجاری بزرگ، میادین تره بار و از همه مهمتر اجتماعات 

و دورهمی های خانگی مجددا افزایش یافته که همین 
عدم رعایت ها بیشترین تاثیر را بر فعال شدن زنجیره 
انتقال بیماری و افزایش آمار ابتلا دارد. وی همچنین 
مجددا ضمن انتقاد از بازگشایی مدارس و برخی دیگر از 
بازگشایی های شتابزده مانند سینما و تئاتر و یا استخرها، 
توضیح داد: تمامی این رفتارها در مجموع ازدحام هایی را 
ایجاد کرده که منجر به تشدید و تقویت چرخه و زنجیره 
انتقال ویروس می شود و اگر با همین شرایط و رفع 
محدودیت ها پیش رویم مطمئنا وقوع پیک چهارم 

قطعی است.

احتمال بازگشت محدودیت ها از هفته آینده

معاون درمان ستاد کرونای استان تهران با بیان اینکه 
حساسیت این موضوع از سوی ستاد بارها مطرح شده 
است، اظهار کرد: احتمالاً تا هفته آینده و برای پیشگیری 
از بروز پیک های بعدی و شرایط ناگوار اپیدمی، برخی 
محدودیت ها و برنامه ریزی های کرونایی اعمال خواهد 

شد.
وی مهم ترین مسأله تأثیرگذار در کنترل اپیدمی را 
اطلاع رسانی دقیق برای ترویج مردم نسبت به تداوم 
رعایت پروتکل ها و عدم ساده انگاری شرایط دانست و 
گفت: به موازات این مسأله ستادهای کرونا و مسئولان 
نیز برنامه ریزی هایی برای پیشگیری از وقوع مجدد پیک 

اپیدمی خواهند داشت.

افزایش ابتلا به کرونا در سنین زیر 25سال؛

احتمال بازگشت محدودیت ها تا هفته آینده

کرونا در ایران
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جامعه

رئیس قرارگاه صیانت از بیت المال و مقابله با تغییر 
غیرمجازکاربری استان البرز با هشدار به مدیرانی که با 
ترک فعل در اجرای مصوبات قرارگاه کوتاهی می کنند 
از برخورد قضایی با دو مدیر استانی خبر داد. سومین 
نشست قرارگاه صیانت از بیت المال و مقابله با تغییر 
کاربری استان البرز با حضور مدیران کل دستگاهی 
عضو قرارگاه و جمعی از مدیران دادگستری استان 

برگزار شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از دادگستری البرز، 
در این نشست حسین فاضلی هریکندی- رئیس کل 
دادگستری استان البرز با اشاره به پیشینه تشکیل قرارگاه 
که در پی سفر رئیس قوه قضائیه به استان ایجاد شد 
گفت: در این سفر مصوباتی در محورهای بررسی چاه های 
غیرمجاز و مقابله با تغییر غیرمجاز کاربری اراضی زراعی 
و باغ ها ابلاغ شد که باید در تعامل دادگستری با ادارت 
استان اجرایی می شدند و تحقق آن جز با نگاه قرارگاهی 
و اقدامات متمرکز و فوریتی ممکن نبود. وی با اشاره 
به اینکه مقابله با تغییر کاربری های غیرمجاز در استان 
البرز یکی از مطالبات جدی رئیس قوه قضائیه است 
تصریح کرد: در مصوبات قرارگاه بر مقابله قاطع با تغییر 
مطالبات  از  و همین موضوع  تاکید شده  کاربری ها 
نماینده ولی فقیه در استان و استاندار از مدیران اجرایی 
بوده و هماهنگی کامل بین دستگاه قضایی و اجرایی در 

این زمینه وجود دارد.

آزادسازی سه هزار هکتار

رئیس قرارگاه صیانت از بیت المال و مقابله با تغییر 
مصوبات  پیگیری  البرز،  استان  کاربری  غیرمجاز 
قرارگاه را یکی از تکالیف دستگاه های عضو برشمرد 

با  و متذکر شد: در ۱۰ماهه سال۹۹ در حوزه مقابله 
تغییر کاربری ها بالغ بر ۳هزارهکتار از اراضی آزادسازی 
شده است که حجم آزادسازی ها با اقدامات ۵سال 
گذشته برابری می کند. وی اضافه کرد: در حوزه مقابله 
با تصرف حریم رودخانه ها نیز حدود هفت هکتار از 
بستر و حریم بر اساس مصوبات قرارگاه در آتشگاه آزاد 
شده و در حریم رودخانه چالوس نیز اقدامات اولیه 
جهت بررسی و شناسایی آغاز شده است. نماینده عالی 
قرارگاه دو هدف  افزود:  البرز  استان  در  قوه قضائیه 
پیشگیری و مقابله را توامان پیگیری می کند ولی 
انتظار است دستگاه ها با راهکارهایی از قبیل نظارت 

هوشمند، اقدامات پیشگیرانه را تشدید کنند.

برخورد قضایی با مدیران ترک فعل کننده

وی با هشدار به مدیرانی که با ترک فعل در اجرای 
برخورد قضایی  از  قرارگاه کوتاهی می کنند  مصوبات 
اساس  بر  شد:  متذکر  و  داد  خبر  مدیران  این  با 
»دستورالعمل نحوه مقابله با  ترک وظایف قانونی مدیران 
و کارمندان و پیشگیری از آن« مدیرانی که نسبت به 
انجام وظایف قانونی اقدام نکنند، تعقیب خواهند شد. 
فاضلی هریکندی اقدامات انجام شده در حوزه مقابله با 
چاه های غیرمجاز توسط شرکت آب و فاضلاب استان 
البرز را خوب ارزیابی و بیان کرد: بررسی ها نشان می دهد 
که غالب جرم تغییر کاربری غیرمجاز و حفر چاه توامان 
با هم رخ داده است و مقابله با این دو بزه، مقابله با بستر 
وقوع جرایم دیگر است. وی با تقدیر از اقدامات اداره کل 
منابع طبیعی استان البرز نیز متذکر شد: این مجموعه با 
همت اداره کل ثبت اسناد استان و معاونت اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری اقدام به ثبت و صدور 

سند تک برگ برای اراضی ملی کرده و امیدواریم با اخذ 
سند برای همه اراضی ملی استان، تا پایان سال جشن 
انفال را برگزار کنیم. فاضلی هریکندی در این نشست بر 
لزوم اتخاذ تدابیر برای کاهش هزینه های کارشناسی، 
موضوع  های  پرونده  به  رسیدگی  وکار  ساز  طراحی 
ماموریت قرارگاه، مقابله با ساخت و ساز غیرمجاز در 
حوزه شهرها، یکسان سازی آمار تغییر کاربری ها، تدوین 
ساز وکار برای اعطای مجوزهای واحدهای تولیدی و 
گردشگری، کیفیت ارسال پرونده های منابع طبیعی 
به کلانتری ها و شناسایی بنگاه های املاک غیرمجاز 

دستوراتی را صادر کرد.

آزادسازی حریم رودخانه چالوس پس از چند دهه

وی در پایان ابراز امیدواری کرد با اقدامات قرارگاه پس 
از چندین دهه شاهد آزادسازی اراضی حریم رودخانه 
چالوس باشیم و گفت: این اتفاق با همکاری ادارات 
مسئول و مالکان حقیقی و حقوقی در شرف تحقق 

است.
 

لزوم اجرای مصوبات قرارگاه

در این نشست حسن مددی- دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز استان بر لازم الاجرا بودن مصوبات »قرارگاه صیانت از 
بیت المال و مقابله با تغییر کاربری استان البرز« تأکید و 
متذکر شد: بر اساس قانون و دستورالعمل ابلاغی رئیس 
قوه قضائیه، این قرارگاه مبنا و مستند قانونی دارد و 
دستگاه ها مکلف به اجرای مصوبات آن هستند. وی 
بر ضرورت اقدامات جدی در استان البرز به منظور مقابله 
با تغییر کاربری ها تأکید کرد و اجرای مصوبات قرارگاه را 
زمینه ساز تحقق این هدف دانست و تصریح کرد: هیچ 
گونه اغماضی توسط دستگاه در اجرای مصوبات این 
ستاد پذیرفتنی نیست و طبق »دستورالعمل نحوه مقابله 
با  ترک وظایف قانونی مدیران و کارمندان و پیشگیری از 
آن« پیگیری قضایی در انتظار مدیران متخلف خواهد بود.

اعلام جرم علیه دو مدیر دستگاه خدمات رسان

حسین اعظمی چهاربرج- دبیر شورای تحول دادگستری 
استان البرز در ابتدای این نشست با اشاره به مصوبات 
قرارگاه در جلسات پیشین گفت: طبق مصوبات مقرر 
شده بود ادارات خدمات رسان نسبت به جمع آوری 
این پس  از  و  اقدام کنند  شعب غیرمجاز و موقت 
ارائه ندهند. وی افزود: همچنین  انشعاب غیرمجاز 
مقرر شده بود جهاد کشاورزی نسبت به پلمب املاک 
غیرمجاز اقدام کند و شرکت آب و فاضلاب منطقه ای 
آزادسازی  انسداد چاه های غیرمجاز و  به  نیز نسبت 
بستر و حریم رودخانه ها و آتشگاه اقدام کند. معاون 
قضایی رئیس کل دادگستری استان البرز از اعلام جرم 
قرارگاه بر علیه دو نفر از مدیران ادارات خدمات رسان 

استان خبر داد.

در نشست ستاد اجرایی چهارمین اعلام جرم علیه دو مدیر در البرز
المپیاد بانوان کارگر چه گذشت؟

نشست هماهنگی چهارمین 
کارگر  بانوان  ورزشی  المپیاد 
و  فجر  دهه  گرامیداشت 
حضرت  باسعادت  ولادت 
روز  و  )س(  زهرا  فاطمه 
دکتر  حضور  با  امروز  زن 
صادقی فر معاون فرهنگی و 
اجتماعی وزارت تعاون کار و 

رفاه اجتماعی و اعضای ستاد  اجرایی این المپیاد برگزار شد.
در این نشست، معاون فرهنگی و اجتماعی وزارت تعاون کار و 
رفاه اجتماعی گفت: المپیاد ورزشی بانوان کارگر امسال ویژگی 
ها و دشواری های خاص خودش را دارد اما با همکاری که 
بین همه اعضا وجود دارد انشالله این دوره نیز با رعایت تمام 

پروتکل ها به خوبی برگزار خواهد شد.
همه  وجود  با  ما  همکاران  خوشبختانه  افزود:  فر  صادقی 
محدودیت ها از ورزش و تندرستی جامعه هدف غافل نشده 
اند و با استفاده از بستر فضای مجازی شور و نشاط را در بین 

جامعه کارگری حفظ کرده اند.
صادقی فر اضافه کرد: توجه به تندرستی بانوان کارگر اهمیت 
زیادی برای مجموعه وزارات تعاون کار و رفاه اجتماعی دارد 
و شخص آقای وزیر بارها به این موضوع تاکید داشته اند از 
این رو آقای شریعتمداری در اغلب مسابقات و المپیادها و 
جشنواره های ورزشی و خانوادگی کارگران حضور و جدیت 
داشته اند و این فرصت خوبی است که اهداف خود را برای 
صیانت از نیروی کار و توجه به تندرستی جامعه هدف پیاده 

و اجرایی کنیم.
در این نشست همچنین مدیرکل و معاونین اداره کل امور 
اداره  بانوان کارگر، نمایندگان  ورزشی، رئیس و دبیرکانون 
کل استان تهران، نایب رئیس بانوان فدراسیون کارگری نیز 

حضور داشتند.
چهارمین المپیاد ورزشی بانوان کارگر روز 4 شنبه 15 بهمن 

ماه برگزار می شود.

»امام جمعه ساوجبلاغ« تاکید کرد:
اعمال سلیقه شخصی در تایید و

 ردَّ افراد در انتخابات شوراها ممنوع!

حجت الاسلام و المسلمین مختاری در خطبه های نماز آدینهٔ 
۱۰ بهمن ۹۹، با بیان اینکه متأسفانه، در این سال ها، شاهد 
حجم وسیعی از بازداشت  اعضای شوراهای شهر و روستا در 
اقصی نقاط کشور هستیم، گفت:»توقع مردم از نمایندگان 
را  افرادی  نظارت  هیأت  در  که  است  این  مجلس  محترم 
منصوب کنند که اهل کوتاه آمدن و اعمال سلیقهٔ شخصی و 
مسامحه بر سر منافع مردم و اهل تعارف، جناح بازی و رفیق  

یاری نباشند«.
خطیب جمعهٔ ساوجبلاغ، با تصریح این مطلب که اگر کسی 
هم مسئله  ای نداشت در تأیید او تردید نباید کرد، افزود:»ملاک 
و میزان، در تایید و رد صلاحیت افراد، باید فقط و فقط قانون 
باشد«. حجت الاسلام والمسلمین مختاری در پایان تأکید 
کرد:»بدانید که در نگاه مردم، هر خیر و شَرّی که از دل شوراها 
بیرون بیاید، مردم؛ شما - نمایندگان مجلس - را در این خیر و 

شرَّ شریک می دانند«.

کار و کارگر»البرز« چه خبر؟

گوشه و کنار

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »شیرین روحانی راد« 

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز گفت: دانش 
آموز البرزی مدال برنز المپیاد کشوری سلول های 

بنیادی را به دست آورد.
سالار قاسمی با اشاره به موفقیت دانش آموز البرزی 
در المپیاد کشوری سلول های بنیادی، گفت: رامتین 
لشگری دانش آموز دبیرستان شهید سلطانی ۳ کرج 
موفق به کسب مدال برنز پنجمین دوره المپیاد علمی 
دانش آموزان کشور در رشته سلول های بنیادی و 

پزشکی بازساختی شد.
آموزان  دانش  مدال  پنجمین  کسب  با  افزود:  وی 
المپیاد  برگزاری  مختلف  دوره های  در  البرز  استان 

به  استان  این  آموزان  دانش  بنیادی،  سلول های 
صورت میانگین هر سال یک مدال المپیادی از این 

رشته مهم را به دست آورده اند.
قاسمی تصریح کرد: المپیاد دانش آموزی سلول های 
بنیادی، نیروی انسانی تربیت می کند و با توجه به 
اینکه حوزه سلول های بنیادی و پزشکی بازساختی 
از جمله دانش های نوین و نوظهور بشری محسوب 
جمله  از  آن  کارشناسان  از  بسیاری  و  می شود 
و  تامین  هستند،  بین رشته ای  فارغ التحصیلان 
انسانی در این حوزه اهمیت زیادی  آموزش منابع 

دارد.

»مدیرکل آموزش و پرورش البرز« خبر داد:

دانش آموز البرزی مدال برنز المپیاد کشوری سلول های بنیادی را کسب کرد

وحید تیموری

  خبرنگار 
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »باقر آیت الله زاده شیرازی« 

- محقق و مدرس فقید در زمینۀ معماری - را گرامی می دارد
شهری

مسکن

عضو هیات رئیسه شورای اسلامی شهر تهران گفت: تسهیلات 
دولتی برای مسکن امید به بافت فرسوده تهران نیز ارائه می شود.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، زهرا نژادبهرام روز گذشته 
با اعلام این خبر اظهار داشت: در جلسه ای که با سازمان نظام 
مهندسی، سازمان نوسازی شهر تهران و اداره کل ساختمان برگزار 
شد، به این جمع بندی رسیدیم که تسهیلات بافت فرسوده که از 
سوی دولت برای مسکن امید ارائه می شود برای بافت فرسوده 

تهران نیز عملیاتی شود.
فرصتی  مهندسی  نظام  در حوزه  تسهیلات  این  ارائه  افزود:  وی 

جدیدی فراهم می آورد تا بافت فرسوده پایتخت نوسازی شود.
نژادبهرام با تاکید بر اینکه ساز و کار دریافت این تسهیلات تهیه و اعلام 
می شود، تاکید کرد: این موضوع پیگیری و به زودی عملیاتی می شود.
عضو هیات رئیسه شورای اسلامی شهر تهران همچنین گفت در این 
جلسه درخواست شد که پروانه ساختمانی پس از گذراندن دو ساعت 

کلاس آموزشی خوانش پروانه به متقاضیان تحویل شود.
وی گفت: متاسفانه برخی افراد مندرجات درون پروانه را مطالعه 

نمی کنند و این امر مشکلاتی را ایجاد کرده است.

بروز تخلفات  از  آموزشی  این کلاس  برگزاری  داد  ادامه  نژادبهرام 
جلوگیری کرده و همچنین موجب رعایت حقوق شهروندی می شود.

نژاد بهرام یادآور شد: صورتجلسه ای میان سازمان نوسازی و اداره کل 
ساختمان با سازمان نظام مهندسی داشته که با توجه به تغییرات 
ایجاد شده در نظام مهندسی مورد تاکید قرار گرفت و مقرر شد تا 

پایان بهمن اقدامات اجرایی آن آغاز شود.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه و املاک شورای اسلامی شهر کرج 
روند اجرای پروژه کنارگذر مهرشهر را قابل قبول ندانست و گفت: 

احتمال خلع ید پیمانکار وجود دارد.
فرج الله ایلیات با اشاره به پروژه کنارگذر مهرشهر کرج، اظهار کرد: 
فرآیند اجرایی کنارگذر مهرشهر در یک مقطعی پیشرفت فیزیکی 
بسیار خوبی داشت اما با توجه به سوابق پیمانکار آن از ابتدا 
پیش بینی می شد که در آینده به مشکل برمی خورد و بر اساس 
او  با  پیمان  خاتمه  به  ناچار  پیمان،  عمومی  شرایط  ماده ۴۸ 

می شویم.
وی بابیان اینکه اجرای پروژه کنارگذر مهرشهر از ابتدای دوره به طور 
ویژه در دستور کار مدیریت شهری بوده است، گفت: همت شهرداری 

پروژه،  اجرای  روند  در  اما  بود  خوب  بسیار  تملکات  مبحث  در 
مشکلاتی به وجود آمده است که باید مدیریت شود.

رئیس کمیسیون برنامه وبودجه و املاک شورای اسلامی شهر کرج 
بابیان اینکه پروژه کنارگذر مهرشهر در سال جاری حداقل باید به 
سه راه بلوار دانش و طی سه ماه ابتدای سال آینده تا ابتدای خیابان 
چمن ۳ می رسید، عنوان کرد: با روند کند اجرای پروژه به این نقاط 
هدف نرسیده ایم و امیدواریم شهرداری در راستای تسریع در عملیات 

اجرایی پروژه اقدامات لازم را انجام دهد.
عضو شورای اسلامی شهر کرج یادآور شد: ترافیک در محدوده ریل 
راه آهن و اجرای کنارگذر مهرشهر گاهی اوقات بسیار سنگین است، 

امید است هرچه زودتر این پروژه بهره برداری شود.

رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و بافت های فرسوده شورای 
شهر کرج گفت: انتظار می رود بودجه ۱۴۰۰ با هدف پاسخگویی به 

نیازهای محله ای تصویب شود.
احد رسولی عصر یکشنبه در نطق پیش از دستور دویست و سی 
و سومین جلسه رسمی شورا، اظهار کرد: یکی از برنامه های شورای 
پنجم مدیریت محله محوری است که در چندین جلسه نیز روی 

موضوع تأکید شده است.
وی به بازدیدهای نظارتی از محله های سطح شهر اشاره کرد و افزود: 

طی بازید از محله حسین آباد مهرشهر در گفت وگو با شهروندان 
مشکلات آن ها احصاء شد و شهروندان اعلام کردند زمانی ورودی به 
مهرشهر از اتوبان بدون پل به راحتی انجام می شد، بعد از اجرای پل 
نه تنها ورود به حسین آباد مهرشهر تسهیل نشد که وضعیت بدتر شد.
رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری و بافت های فرسوده شورای 
شهر کرج بیان کرد: به دلیل اجرای ناقص پل مهرشهر و تغییر آن 
برخی از کسبه محل دچار خسارت شدند چون طرحی که  اجرا شد 

به غیراز آن طراحی بود که مصوب شده بود.

از  یکی  را  مترو  پروژه  کرج  شهر  شورای  عضو 
گفت:  و  دانست  پنجم  شورای  مهم  دغدغه های 
دو  خط  ایستگاه های  برخی  عمرانی  عملیات 

پایان یافته است.
سارا دشت گرد اظهار کرد: با رشد روزافزون شهرها و 
تبدیل شهرهای پرجمعیت به کلان شهرها، مسائل 
و مشکلات شکل و ابعاد تازه ای به خود گرفت که 
یکی از مهم ترین مسائلی که مدیران و شهروندان 
هرروزه با آن سروکار دارند، حمل ونقل و ترافیک 

شهری است.
ریلی در  اینکه حمل ونقل  به  با توجه  وی گفت: 
اکثر شهرهای ایران به شکل مترو راه اندازی شده 
و از وسایل حمل ونقل به نسبت ارزان تر برای مردم 
است، شورای پنجم نیز در ابتدای مأموریت خود 
تمام برنامه ریزی خود را به سمت این هدف که 
همان دست یابی به حمل ونقل ریلی بود، هدایت 

کرد.

عضو شورای شهر کرج تأکید کرد: در تأمین اعتبار و 
تخصیص بودجه و پیگیری و نظارت سخت اعضای 
شورای شهر امید است تا پایان فروردین ۱۴۰۰ این امر 
محقق و شهروندان خوب کرجی بتوانند از آن بهره ببرند.

دشت گرد یادآور شد: در سال جاری و با پیگیری های 
انجام شده اعضای شورای شهر ۴۰۰ میلیارد تومان 
اوراق مشارکت و در سال گذشته نیز ۲۵۰ میلیارد 
تومان اوراق به تکمیل قطار شهری اختصاص یافت 
که این مهم با توجه به مشکلات اقتصادی باعث 

شد تا پروژه مترو به خوبی پیشرفت داشته باشد.
برخی  عمرانی  عملیات  افزود:  گرد  دشت 
ایستگاه های خط دو  به اتمام رسیده و در تدارک 
تجهیزات آن هستند این مهم نشان می دهد متروی 
کرج یکی از دغدغه های مهم شورای پنجم بوده که 
انشاالله در فروردین ۱۴۰۰ صدای سوت قطار در این 
ایستگاه ها طنین انداز خواهد شد و شهروندان خوب 

کرجی از عملکرد ما راضی و خوشنود خواهد شد.

رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور با اشاره به احداث ۱۱۰ هزار واحد 
مسکونی برای محرومان، گفت: ۵۰ هزار از این تعداد تحویل داده 
شده و مابقی این واحدها تا پایان دولت دوازدهم مورد بهره برداری 

قرار می گیرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمدباقر نوبخت روز گذشته در آیین 
افتتاح بهره برداری از ۲ هزار واحد بازسازی شده در قطور خوی، اظهار 
داشت: یک هزار واحد روستایی دیگر که در اثر زلزله سال گذشته 

تخریب شده بودند،  تحویل صاحبان آنان شده است.
وی با بیان اینکه پیروزی انقلاب اسلامی را مدیون محرومان و 
مستضعفان هستیم، افزود: سه هزار واحد دیگر بر اساس تفاهمنامه 
با بنیاد مسکن تا ۶ ماه آینده و پیش از اتمام کار دولت احداث و 
تحویل داده می شود. رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور ادامه داد: 
برای اتمام ۳۳ طرح در سطح آذربایجان غربی تا پیش از اتمام دولت 

دوازدهم یک هزار و ۹۰۰ میلیارد تومان اعتبار سرمایه گذاری صورت 
می گیرد. نوبخت با بیان اینکه دولت تدبیر و امید هر آن چه را که وعده 
داده بود به سرمنزل مقصود رسانده، تأکید کرد: از مهمترین اقدامات 
انجام شده دولت در آذربایجان غربی می توان به اتصال ریل ارومیه به 
شبکه سراسری ریلی کشور و انتقال آب به دریاچه ارومیه اشاره کرد. ۲ 
هزار واحد مسکونی زلزله زده قطور شهرستان خوی همزمان با دومین 
روز دهه فجر امروز با حضور محمدباقر نوبخت رییس سازمان برنامه و 
بودجه کشور و محمدمهدی شهریاری استاندار آذربایجان غربی و جمعی 
از مسئولان استانی به بهره برداری رسید. معاون رئیس جمهوری و 
رئیس سازمان برنامه و بودجه یکشنبه شب برای بررسی وضعیت طرح 
های احیای دریاچه ارومیه و وضعیت اعتباری استان وارد ارومیه 
شد و مورد استقبال محمدمهدی شهریاری استاندار آذربایجان غربی و 

مسئولان استانی قرار گرفت.

»عضو هیات رئیسه شورای اسلامی پایتخت« وعده داد:

اعظای تسهیلات دولتی مسکن امید به بافت 
فرسوده تهران 

احتمال خلع ید پیمانکار کنارگذر مهرشهر کرج

نیاز محلات در بودجه ۱۴۰۰ شهرداری لحاظ شود

»متروی کرج«؛ دغدغۀ شورای پنجم است

۵۰ هزار واحد مسکونی در کشور تحویل محرومان شده است

گزارش

حمل و نقل

»نوترینو« راهکاری برای مقابله با 
آلودگی هوا و محیط زیست در جهان

هر یک از انواع جدید روش های تولید انرژی مقدار 
قابل توجهی آلودگی در جهان ایجاد می کنند. انرژی 
نوترینو اکنون بشر را بیش از هر زمان دیگری به 

انرژی سازگار با محیط زیست نزدیک کرده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، تارنمای شرکت فناوری 
عامل  را  فسیلی  های  سیژن سوخت  افزاری  نرم 
آلودگی خاک و آب  با محصولات جانبی سمی و 
انتشار ناشی از سوخت فسیلی را عامل آلودگی هوا 
در سراسر جهان توصیف کرد و نوشت: حتی فناوری 
توانند  نیز می  قراردادی تجدیدشدنی  انرژی های 

مقدار قابل توجهی آلودگی ایجاد کنند.
پنل های خورشیدی در نهایت فقط ۳۰ سال دوام 
می آورند و مواد فتوولتائیک در این پنل ها مقدار 
زیادی مواد سمی در خود دارند. توربین های باید تا 
حدود ۲۰ سال عمر می کنند اما این وسائل تولید 
انرژی تجدیدشدنی نیز وقتی که عمر مفید خود را 
از دست می دهند و باید دور انداخته شوند آلودگی 

ایجاد می کنند.
با  معمولاً  خنثی«،  »کوچک  معنی  به  نوترینو 
سرعتی نزدیک به سرعت نور حرکت می کند، از نظر 
از درون مواد  قادر است  و  بوده  الکتریکی خنثی 
تقریباً بدون هیچ برهمکنشی عبور نماید. نوترینوها 
در واکنش های هسته ای مانند آنچه در خورشید یا 
راکتورهای اتمی رخ می دهند و هچنین در اثر برخورد 

پرتوهای کیهانی با اتم ها ایجاد می گردند.
بیشتر نوترینوهایی که از زمین عبور می کنند، از 

خورشید صادر می شوند.
انرژی  به  دستیابی  رویای  در  همواره  بشر 
که  دستاوردی  با  است.  بوده  نامحدودخورشیدی 
انسان با کشف آتش بدست آورد روحیه ابداع گرایانه 
ما به ما اجازه داده تا سهم حتی بیشتری از انرژی 
نامحدود در کره زمین را بدست آوریم. اکنون گروه 
انرژی نوترینو در آلمان با تولید و توسعه فناوری 
نوترینوولتائیک، بشر به قدرت مطلق انرژی نزدیک 
شده است. انرژی نوترینو نزدیک ترین پدیده به انرژی 
سبزاست که انسان تاکنون توسعه داده و انقلاب 

نوتروولتائیک تازه تازه آغاز شده است.
انرژی  از سوی گروه  نوترینوولتائیک که  ابزارهای 
نوترینو تولید شده اند بدون انتشار هستند و و با 
بسیاری از موادی که به آسانی بازیافت می شوند 

ساخته شده اند.
فناوری انرژی نوترینو می تواند همزمان راه حلی 
ضایعات  و  فسیلی  های  سوخت  انتشار  برای 
فیزیکی ابزارهای تولید انرژی تجدیدشدنی همچون 
توربین ها و پنل های خورشیدی باشد. اما ابزارهای 
نوترینوولتائیک به طور مستقیم نقشی در تولید 

آلودگی هوا ندارند.
انرژی نوترینو کار  با  برای مثال وسائل نقلیه که 
می کنند آلودگی تولید نمی کنند ... در حالی که 
وسائیل نقلیه که با باتری کار می کنند از نفر فنی 
بدون انتشار هستند اما باتری های آن ها اغلب با 
شبکه های انرژی زغال سنگ شارژ می شوند. در 
نتیجه خودروهای الکتریکی می توانند حتی بیشتر 
از وسائیل نقلیه با سوخت فسیلی انتشار گازهای 

آلاینده داشته باشند.
باتری های مورد استفاده برای انرژی تجدیدشدنی 

می تواند آلودگی قابل توجهی ایجاد کنند.
باتری های مورد استفاده برای تولید انرژی های 
تجدیدپذیر باعث آلودگی قابل توجهی می شوند. از 
آنجا که آن ها فقط به طور متناوب انرژی الکتریکی 
تولید می کنند، صفحات خورشیدی و توربین های 
بادی باید با آرایه های باتری جفت شوند تا انرژی 

تولید شده آن ها قابل استفاده باشد.
البته ابزارهای نوترینوولتائیک، جریان های بی وقفه 

و یکنواخت انرژی را تولید می کنند.
گروه انرژی نوترینو، گام های اولیه را برای تبدیل 
انرژی سبز به یک واقعیت برداشته است. هر چند 
که ایده ساخت ابزارهایی که تولید آلودگی در آن 
ها صفر است ممکن است هرگز عملی نشود اما 
فناوری های تولید انرژی که به انرژی وافر زمین 
و انرژی کیهانی متکی هستند امکان ممکن است 
انرژی مورد نیاز بشر با میزان آلاینده های کمتری در 

دسترس قرار گیرد.

شهری
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم ایندی فولک به گوش بودن! HARK! اثری از اندرو برد Andrew Bird، خواننده، 
ترانه سرا و نوازنده خلاق است.

اندرو برد Andrew Bird )با نام کامل Andrew Wegman Bird( آهنگساز، خواننده، 
ترانه سرا و چندنواز مشهور آمریکایی است. او متولد سال ۱۹۷۳ است و سال ۱۹۹۶ 
وارد دنیای موسیقی شده است. سبک کلی او، ایندی راک است؛ اما آثار زیادی در 
سبک هایی چون فولک، آلترناتیو راک، جاز، سویینگ و ... منتشر کرده است. او 
به واسطه استفاده نامتعارف از سازهای مختلف و همچنین استفاده از صداهای 
متفرقه در آثارش شهره است و آثارش عموما با اقبال عمومی خوبی مواجه بوده اند. 
هارک شانزدهمین آلبوم استودیویی این هنرمند است که با فاصله یک ساله نسبت 
به آلبوم بهترینِ کارهایم تا به امروز My Finest Work Yet منتشر شد. در این آلبوم 
که به مناسبت کریسمس ۲۰۲۱ منتشر شد، با جان کیل John Cale )آهنگساز و 
خواننده ولزی( و جان پرین John Prine )خواننده و ترانه سرای آمریکایی( همکاری 
کرده است. او سال پیش یک ای پی با همین نام به مناسب کریسمس منتشر کرده 
بود و امسال با افزودن قطعات جدید به عنوان یک آلبوم کامل به انتشار رساند. 
سال ۲۰۲۰ همراه شده است با دغدغه های شیوع ویروس کرونای جدید و همه گیری 
بیماری کووید۱۹ و این شرایط، منبع الهام بخش برای اندرو برد در آلبوم HARK! تا 

با به ابزار موسیقی، پیام آور  همدلی و امید باشد.

HARK
::   اندرو برد   ::  

خلاصه داستان: در خلال جنگ جهانی دوم خلبانی گمنام دچار حادثه می شود و 
در شمال آفریقا سقوط می کند. او که به سبب زخم های هولناک و شوک روانی نام 

خود و گذشته اش را به یاد نمی آورد و...
در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم - James Berardinelli جیمز براردینِلی، 
آمده است: برای کسانی که فراموش کرده اند فیلم ها می توانند به چه عمقی 
از عشق و احساس دست یابند، -بیمار انگلیسی- اثر آنتونی مینگلا یک یادآوری 
درخور است. این فیلم یکی از جدی ترین و قدرتمند ترین روایت های عاشقانه 
امسال است که از اجراهایی بی عیب و نقص، دیالوگ های هوشمندانه، دوربینی 
از  قابل توجهی  به سطح  برای رسیدن  پر مایه  نماهایی  و  روان و پرصلابت 
اغواگری)!( و ارتباط های حسی بهره می برد. بسیاری از فیلم های مشابه از چنین 

ویژگی هایی بی بهره اند.
آیا -بیمار انگلیسی- یک اثر -ملودرام- است؟ بله، اما نوع صیقل یافته ای از ملودرام 
است که بیشتر به دنبال آن است که مخاطب و احساسش را درگیر و وارد ماجرا کند 
تا این که بخواهد به او، منفعلانه، احساساتی را القا کند. فیم هیچ گاه به شیوه های 
بی ارزش و هدایت کننده دست نمی آویزد. این داستان خوش ساخت به سرپرستی 
نمایشنامه نویس و کارگردان بریتانیایی آنتونی مینگلا و بر پایه رمان جایزه برده 

مایکل انداجی به تصویر کشیده شده و...

English Patient - بیمار انگلیسی
::  آنتونی مینگلا   ::

کتاب دلهره های کودکی یا جست وجوی خود واقعی نوشته آلیس میلر کتابی 
روان کاوانه بر اساس دلهره ها و اسیب های روحی دوران کودکی است.

و  روانی  اختلالات  اصلی  ریشهٔ  کودکی  دوران  در  روحی  آسیب های  سرکوب 
برای کودک  در دوران کودکی  انکار  و  جنایتکاری است. ممکن است سرکوب 
لازم به نظر برسد، ولی هزینه ای که به بار می آورد خود را در دوران بزرگسالی نشان 
می دهد. سخت ترین و پرزحمت ترین شرایط زندگی در دوران کودکی به خودی خود 
باعث به وجود آمدن جنایتکار نمی شود. جملاتی از کتاب دلهره های کودکی: 
احساس سرخوردگی ناشی از طرد شدن را در نظر بگیرید. البته منظور سرخوردگی 
بزرگسالانی نیست که احساس تنهایی می کنند و در نتیجه به الکل و مواد مخدر 
رو می آورند و به سینما می روند و با دوستانشان می گردند یا تماس های تلفنی 
»غیرضروری« برقرار می کنند تا به گونه ای خلأ خود را پر کنند. نه، منظور من 
احساس اولیهٔ سرخوردگی در نوزادی است که هیچ کدام از این ابزارها را برای 
دورکردن حواس خود از سرخوردگی اش در اختیار ندارد و نمی تواند هیچ کدام 
از پیغام هایش، چه کلامی و چه پیش کلامی، را به مادر تفهیم کند؛ زیرا مادر 
هم توانایی درک آن ها را ندارد. مادر هم به نوبهٔ خود محتاج دریافت بازتاب های 
خاصی از کودک است که برایش حیاتی اند، چون او نیز کودکی است که دنبال 

کسی می گردد تا همیشه در دسترسش باشد.

دلهره های کودکی- آلیس میلر
::  ترجمه: امید سهرابی نیک    ::

کتابفیلم موسیقی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

دهه فجر، بهانه ای شده تا بعضی مسئولان از جمله ستاد 
ملی مبارزه با کرونا، در شرایطی که مساجد، مدارس، 
با اهدای مجوز سیاسی،  اند،  دانشگاه ها و... تعطیل 
نه بهداشتی و کارشناسی به رفقا، اجازه دهند تا آن ها 
مراسم، دورهمی و جشنپاره های به ظاهرسینمایی و 
هنری بودجه برباد داده و بدون ثمر و مغایر با فرهنگ 

ملی را در اوضاع حساس و تلخ سلطه کرونا برگزار کنند. 
نامدیران،  مسئولان،  خطرآفرین  و  نادرست  اقدام  این 
جشنپاره چی ها و مزدبگیران آن ها، درهای موج چهارم 
کرونا را به روی جامعه باز کرده است. متاسفانه جمعی 
از هنرمندان، رسانه ای ها، منتقدان و سینمادوستان هم 
با مشارکت در این برنامه ها، جان وهستی خود و خانواده 
هایشان را به مخاطره انداخته و با بیراه های مسئولان 
همگام شده اند. حاصل این حرکت غلط می تواند به 
موازات دور شدن جامعه و غفلت های مسئولان از رعایت 
مسائل بهداشتی، عدالت محوری وسلامت اجتماعی، 
ایران را همچنان وبیش از دیروز در چنگ بی رحم کرونا 
گرفتار نماید. پاسخ این بی مبالاتی ها، نادرستی ها، بی 

توجهی ها و کجروی ها با چه کسانی است؟

سفرهای  انجام  چگونگی  به  کشور  گردشگری  معاون 
تعطیلات نوروز اشاره کرد و گفت: سفرهای نوروزی در 
صورت عدم تشدید شیوع ویروس کرونا و با هماهنگی 
شده  برنامه ریزی  به صورت  کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد 

امکان پذیر خواهد بود.
ولی  آریا،  میراث  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
ستاد  به  وزارتخانه  سوی  از  طرح هایی  ارائه  از  تیموری 
ملی مقابله با کرونا در خصوص انجام سفرهای تعطیلات 
نوروزی خبر داد و افزود: به موجب مصوبه ستاد ملی مقابله 
با کرونا با پیش شرط عدم تشدید شیوع ویروس سفرهای 
نوروزی با کنترل، نظارت و در راستای ایجاد نشاط اجتماعی 

انجام می شود.
وی با تأکید بر کنترل و محدودیت های سفرهای نوروزی 

تصریح کرد: این سفرها تنها در چارچوب تورهای برنامه ریزی 
شده از طریق آژانس های مسافرتی دارای مجوز و تحت نظر 
وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی امکان پذیر 

خواهد بود.
معاون گردشگری کشور عنوان کرد: برای افرادی که خارج 
از تورهای برنامه ریزی شده اقدام به سفر نوروزی  کنند ارائه 

رزرو مرکز اقامتی مجاز الزامی است.
پروتکل های  تمامی  رعایت  الزام  به  اشاره  با  تیموری 
بهداشتی ابلاغ شده از سوی ستاد ملی مقابله با کرونا، اعلام 
کرد: بر اساس تصمیمات اتخاذشده ارتباط تنگاتنگی بین 
دستگاه های عضو ستاد مرکزی خدمات سفر با ستاد ملی 
مقابله با کرونا برقرار خواهد بود که مسئولیت این فرایند 
در سطح ملی به عهده وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 

صنایع دستی و در استان ها با استانداران خواهد بود.
وی با بیان اینکه در همین راستا پروتکل های بهداشتی 
مجددا اطلاع رسانی می شود، اضافه کرد: پیش از شروع 
تعطیلات نوروزی و هم زمان با تعطیلات دوره های آموزشی 
برای تمامی ذی نفعان گردشگری در سطوح ملی و استانی 
برگزار می شود و در برگزاری این دوره ها نظارت کامل اعمال 

خواهد شد.
معاون گردشگری کشور همچنین به تصمیمات اتخاذ شده 
در خصوص گردشگران ورودی اشاره کرد و گفت: کلیات 
موضوع در خصوص اتباع ایرانی و گردشگران از کشورهای 
کم خطر در کمیته های تخصصی از جمله کمیته اجتماعی 
و امنیتی ستاد ملی مقابله با کرونا مطرح شده و در اولین 

جلسه این ستاد به تصویب نهایی خواهد رسید.

استقبال هنری از موج چهارم کرونا!

شرایط احتمالی انجام سفرهای نوروزی ۱۴۰۰

نقطه  نظر

گردشگری

جهان سینما

معتبر  نشان تجاری  یک  سقوط  درباره  سریالی 
آمریکایی ساخته می شود 

آن هاتوی و جرد لتو دو بازیگر هالیوودی به 
سریالی به نام »ما سقوط کردیم« محصول 
شبکه اپل پیوستند. »آن هاتوی« و »جرد 
لتو« به پروژه  سریالی با فیلمنامه ای به نام 
»ما کار می کنیم« محصول شبکه اپل پیوستند.

تیزر فیلم سینمایی »ابلق« منتشر شد
تیزر فیلم  سینمایی »ابلق« به کارگردانی نرگس 

آبیار و تهیه کنندگی محمدحسین قاسمی 
در دومین روز از سی و نهمین جشنواره  
فیلم فجر رونمایی شد. ساخت تیزر برعهده  

حمید نجفی راد بوده است.

حضور سه فیلم ایرانی در جشنواره فیلم 
کوتاه ایتالیا

آوت  »بلک  ایرانی  کوتاه  فیلم  سه 
)خاموشی(«، »پدر من« و »مصطفی« در 
جشنواره فیلم کوتاه چفالو ایتالیا حضور 

می یابند.

گیشه آمریکا در تسخیر فیلم جدید »دنزل واشنگتن«
 )Small Things( کوچک«  »چیزهای  فیلم 

با نقش آفرینی »دنزل واشنگتن« و »رامی 
مالک«، با ۴میلیون و ۸۰۰هزاردلار فروش 
در صدر فهرست پرفروش ترین های گیشه 

آمریکا قرار گرفت.

پرستار بخش کرونا، تنها تماشاگر جشنواره فیلم 
گوتنبرگ

تنها  عنوان  به  کرونا  بخش  پرستار  یک 
تماشاگر جشنواره بین المللی فیلم گوتنبرگ 
سوئد، در جزیره ای خالی از سکنه به تماشای 

۶۰فیلم منتخب این جشنواره می نشیند.

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »نقی سیف جمالی«

 - هنرپیشه فقید - را گرامی می دارد

جبار آذین

  نویسنده و منتقد سینما



6
روزنامه

سه شنبه 14 بهمن 99 -  شماره  680

ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »زهرا اسداللهی«

 - بازیکن فقید هندبال - را گرامی می دارد

دریچه

اوله گنار سولسشر، سرمربی منچستریونایتد معتقد است که داوری 
در باخت هفته گذشته این تیم مقابل شفیلد یونایتد تاثیر گذار 

بوده است.
منچستریونایتد هفته گذشته با یک شکست غیرمنتظره در برابر 
تیم قعرنشین جدول یعنی شفیلد یونایتد روبه رو شد؛ موضوعی 
که باعث شد انتقادات نسبت به اوله گنار سولسشر بابت برخی 
تصمیمات به اوج خود برسد. از طرف دیگر شیاطین سرخ دو شب 
پیش مقابل آرسنال با تساوی بدون گل متوقف شدند تا فاصله 
آن ها با منچسترسیتی صدرنشین به سه امتیاز افزایش پیدا کند.

اوله گنار سولسشر، سرمربی منچستریونایتد در رابطه با انتقاداتی 
که طی روزهای اخیر مطرح شده می گوید:»احساس می کنیم که 
کنترل خوبی بر روی همه چیز داریم و می خواهیم تلاش خود را 
برای تسلط بر روی بازی ها ادامه دهیم. البته ما به عملکرد بهتری 
در یک سوم پایانی زمین احتیاج داریم تا شانس نیز بیشتر همراه 
مان باشد. من دوست ندارم اینها را مطرح کنم. روند ما مقابل 
شفیلد تغییر کرد اما من گزارشاتی را دریافت کردم که نشان می 

دهد داور دو اشتباه انجام داد«.
اوله گنار سولسشر در ادامه انتقادات خود نسبت به داوری دیدار 
برابر شفیلد گفت:»در واقع اعتراف شده که باید گل آنها مردود 
اعلام می شد و از طرف دیگر گلی که ما به ثمر رساندیم پابرجا باقی 
می ماند. این یک تغییر بزرگ است و به احتمال زیاد شرایط وقتی 
1-0 پیش می افتید با زمانی که 1-0 عقب می افتید متفاوت است«.

از نگاه سولسشر؛

»داور« عامل تاثیرگذار باخت تلخ شیاطین به شفیلد 

داستان جلد

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

چالش های شیوع
 دوپینگ  در کشتی!

تعداد دوپینگی های اخیر کشتی به سه نفر رسید. 
گفته می شود این  نفرات کسانی هستند که طی 
مسابقات لیگ از آن ها نمونه گیری شده اما با توجه 
در  لیگ  رقابت های  مدعیان  تمام  تقریبا  اینکه  به 
مسابقات انتخابی هم حضور داشتند بنا براین منتسب 
کردن دوپینگی ها به مسابقات لیگ پیش از آنکه 
مجاری رسمی نام و نشان آن ها را بازگو کنند نوعی رد 

گم کردن خواهد بود.
سه نمونه مثبت دوپینگ در حالی که کشتی طی یک 
سال گذشته تقریبا تعطیل بوده و فعالیت زیادی در آن 
انجام نشده در نوع خود بی سابقه است. همین اواخر 
بود که مجوز فعالیت های کشتی از ستاد مبارزه با 
کرونا گرفته شد و متعاقب آن بلافاصله و بطور شتابزده 
برگزاری  مسابقات لیگ و پیامد آن انتخابی تیم های 

ملی در دستور کار قرار گرفت.
طی  جهانی  اتحادیه  رئیس  باشیم  داشته  خاطر  به 
دیدار با علیرضا دبیر در خلال رقابت های جهانی ۲۰۱۹ 
و پیش و بعد از آن به مسئولان فدراسیون کشتی 
مواظب  ممکن  حد  تا  بود  داده  هشدار  کشورمان 
اوضاع باشد. این هشدار با توجه به در پیش بودن 
المپیک و شرایط خاص کشتی برای تداوم حضور در 
دوره های بعدی المپیک حیاتی و سرنوشت ساز بود. 
با این وصف دوپینگ بهروز هدایت در خلال رقابت 
های آسیایی امسال و پیش از آن محرومیت رسول 
نعمت  مسعود  چوبچیان،  محمد  سید  گرمسیری، 
جکانی، کیوان رضایی و سید مصطفی صالحی زاده به 
سبب همین امر حکایت از یک واقعیت انکار ناپذیر 
دارد و این واقعیت چیزی نیست جز شیوع خزنده و 

چالش برانگیز دوپینگ در کشتی ایران!
اخباری که این روز ها از کشتی به گوش می رسد 
چندان خوشایند نیست. پیش از این گفته شده بود 

تنها یک مورد از کشتی گیران شرکت کننده مثبت بوده 
اما اکنون تعداد نمونه های مثبت به عدد سه افزایش 
یافته و بیم آن می رود این رقم با توجه به اینکه 
هنوز نتیجه کامل آزمایش ها از خارج برنگشته باز 
هم افزایش پیدا کند. از جمع سه نفر اخیر دو مورد آن 
مربوط به کشتی آزاد و سومی مربوط به کشتی فرنگی 
است. البته سه مورد قبلی که پیشتر اشاره شد یعنی 
بهروز هدایت، رسول گرمسیری و مصطفی صالحی زاده 
همگی از چهره های شاخص کشتی فرنگی و متعلق 

به استان خوزستان بودند.
گفته شده هیچ کدام از نفراتی که اخیرا از مواد نیروزا 
استفاده کردند جزو مدعیان اصلی دوبنده تیم ملی 
نیستند اما تا اطلاع رسانی از منابع معتبر انجام نشود 

نمی توان در مورد این ادعا نظر قطعی داد.
همه  نتیجه  هنوز  شد  گفته  که  همانطور  طرفی  از 
نمونه های گرفته شده اخیر اعلام نشده و این احتمال 
وجود دارد که تعداد تست های مثبت باز هم افزایش 
پیدا کند. در آن صورت باید اذعان کرد کشتی با چالش 
جدی در آستانه المپیک روبه رو خواهد شد. چه بسا 
تا همین جا نیز نمی توان دوپینگ یکجای سه نفر و 

اتفاقات یک سال اخیر را کم اهمیت شمرد.
گرفته  های  نمونه  دیگر  باشیم  امیدوار  باید  البته 
شده سالم باشد. تازه در آن صورت باید ببینیم نظر 
فدراسیون کشتی و اتحادیه جهانی در رابطه با اتفاقات 
یک سال اخیر در این حوزه چیست. تردیدی نیست 
که تغییرات پیاپی در کمیته پزشکی فدراسیون، به 
حال خود رها شدن کشتی گیران طی یک سال گذشته 
و تلاش برای رسیدن به مبالغی که در لیگ توزیع 
شد از جمله دلایل است که شیوع دوپینگ در میان 
کشتی گیران را سرعت بخشیده. وقتی برنامه ریزی 
و  تبلیغی  اقدامات  قربانی  اساسی  هدف گذاری  و 
هیاهوی بیهوده شد، باید هم منتظر چنین اتفاقات 
ناخوشایند باشیم. اتفاقاتی که در شان ورزش پهلوانی 
و مدال آور کشتی نیست و سعی در فرافکنی و دست 
پیش گرفتن که ما در راستای مبارزه با دوپینگ و 
پاکسازی به چنین دستاوردی رسیدیم نمی تواند قابل 
قبول باشد زیرا مبارزه با این پدیده شوم زمانی موفقیت 
آمیز خواهد بود که اصلا دوپینگی نداشته باشیم و یا 

تعدادشان چنان اندک باشد که به شمار نیاید.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

تلنگر

در حمله اعراب به طبرستان ایران مقدار زیادی پارچه نصیب 
مهاجمان شد و به رسم قدیم بین لشگریان به عنوان غنیمت 
توزیع شد. به طوری كه هر مرد عرب می توانست برای خودش یك 

»دشداشه« بدوزد.
چند روز بعد خلیفه با دشداشه غنیمتی در مجامع عمومی ظاهر 
بلندی داشت دستمایه پرسش »عبدالله  آنجا كه قد  از  و  شد 
حرزمی« شد كه: حتما خلیفه پارچه بیشتری برداشته كه با این 
قد بلند دشداشه اش تا مچ پایش است  به طوری كه این پرسش 
سریع معمای اكثریت مردم شد و عاقبت خلیفه را مجبور كرد كه 
در خطبه ها بگوید: پسر من هم در جنگ بود و سهم گرفت. او 

قواره اش را به من داد و این دشداشه از دو قواره است.
این حداقل وظیفه ای است كه یك مدیر در هر رده به عهده دارد 
و باید با یك سیستم روابط عمومی و رسانه ای قوی به پرسش 

های جامعه هدف خود پاسخ داده و تا حد ممكن تردیدها را 
رفع نماید به خصوص در عصر كنونی كه شتاب ترویج اخبار از 

مختصات بارز آن است.
ولی وقتی به پرسش های جامعه پاسخ داده نمی شود پرسشگر 
تشنه پاسخ، پاسخ خود را در همه رگه ها و كانال های خبری 
مختلف دوست و نادوست جست وجو كرده و به هر طریق ممكن 
خوراك فكری خود را آلوده یا سالم جذب می كند و مجددا یافته 
های خود را با تفسیر و تحلیلی كه خود به آن می افزاید بسته به 

میزان قدرت تاثیرگذاری خود  نشر می دهد.
این سم مهلكی است كه این روزها به تدریج به بدنه جامعه 
تزریق می شود و در یك مسمومیت خزنده به تدریج جامعه را 
هلاك می كند! حضرات مدعی حداقل به پرسش های عام كه 
بعضا عمومیت وسیعی یافته و برخی نقل محفل همه كانال های 

مجازی و محفل های خودمانی می شود پاسخ دهید.
آقایان وزرای نفت و نیرو، من پاسخ درست شما را می دانم  ولی 
این پرسش عام جامعه در این روزها را پاسخ دهید كه: درحالی كه 
همه مدارس و مساجد و دانشگاه ها و مراكز عمومی تعطیل است 
علت كمبود برق و گاز چیست؟ وقتی شما در گوشتان پنبه می 
گذارید، بنگاه های بزرگ خبری و كارتل های رسانه ای هرطور 
كه مصلحت بدانند ذهن جامعه را به سمت اهداف خود سوق 

می دهند.

حرف مفت سيری چند؟

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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ورزشی

کسب بیش از ٨٠ کرسی بین المللی ورزشی توسط زنان
معاونت توسعه ورزش بانوان وزارت ورزش و جوانان از کسب ٨0 کرسی 

بین المللی در بخش زنان خبر داد. مهین فرهادی زاد به طرح جانشین 
پروری برای مدیریت ورزشی نیز اشاره کرد و افزود: در این طرح 

1۵3 نفر در آزمون شرکت کردند که نفرات منتخب در فدراسیون ها 
برگزیده می شوند.

»عابدخجسته« از تیم ملی بدمینتون خداحافظی کرد
ملی پوش بدمینتون زنان از خداحافظی با تیم ملی خبر داد و گفت: به 

دلیل کرونا و ادامه تحصیل برای همیشه از تیم ملی خداحافظی 
می کنم. 

ثمین عابدخجسته، دارای رنکینگ ۱۷۶ جهان است و در رده جوانان 
نیز در رده ۷۰ جهان قرار گرفته بود.

فعالیت پاورلیفتینگ بانوان در خوزستان فعلا ممنوع است
رئیس هیئت بدنسازی و پرورش اندام خوزستان بااشاره به تبلیغات برخی باشگاه های 

استان مبنی برآغاز فعالیت رشته پاورلیفتینگ، اظهارکرد: برخی افراد با قراردادن 
مطالبی در وضعیت پیام رسان خود درواتساپ، درحال تبلیغ رشته پاورلیفتینگ 

بانوان استان باعنوان »افتتاح پایگاه پاورلیفتینگ بانوان« هستند، درحالی انجام 
هرگونه فعالیت در این رشته در خوزستان، فعلا ممنوع و غیرقانونی است.

درخشش جوانترین لژیونر والیبال ایران در لیگ صربستان
یاران بردیا سعادت مقابل صدرنشین لیگ صربستان به پیروزی ارزشمندی 

دست یافتند.در مهمترین دیدار معوقه از هفته چهاردهم لیگ والیبال 
صربستان، تیم نیش موفق شد مقابل  صدرنشین لیگ صربستان 

کامبک بزند و در حالی که با نتیجه ۲ بر صفر عقب بود با درخشش 
ستاره ایرانی پیروز این دیدار شود.

دانمارک قهرمان هندبال جهان شد
تیم ملی هندبال دانمارک توانست با برتری در دیدار فینال، به عنوان 

قهرمانی جهان دست یابد. در دیدار فینال رقابت های هندبال 
قهرمانی جهان، دو تیم سوئد و دانمارک به مصاف هم رفتند 

که در نهایت تیم ملی دانمارک با حساب ۲۶ بر ۲۴ از سد تیم 
سوئد گذشت و قهرمان جهان شد.

پایان مرحله سوم اردوی تیم ملی کاراته بانوان
مرحله سوم اردوی تیم ملی کاراته بانوان به پایان رسید. مرحله چهارم اردوی 

تیم ملی کاراته بانوان کشورمان از ۱۸ الی ۲۵ماه با رعایت پروتکل های 
بهداشتی آغاز خواهد شد.اردوهای ملی پوشان کاراته ایران جهت 

حضور در رقابت های کاراته وان استانبول و مراکش که یکی از 
رقابت های گزینشی برای المپیک توکیو است، تشکیل شده است.

فعالیت استخرهای سرپوشیده تهران بلامانع شد!!
رئیس گروه نظارت بر فعالیت باشگاه های اداره کل ورزش و جوانان تهران 

اعلام کرد: طبق دستورالعمل فدراسیون پزشکی ورزشی فعالیت تمامی 
استخرهای سرپوشیده دولتی و خصوصی بلامانع است. رضا خرم 

بیان کرد: براساس پروتکل ها؛ ضدعفونی دائم رختکن، سرویس های 
بهداشتی، دوش ها، کمدها و ورود و خروجی ها باید انجام شود.

با تمام وجود برای حضور در المپیک تمرین می کنم
عضو تیم ملی کشتی فرنگی در وزن ۷۷کیلوگرم گفت: انگیزه زیادی برای 

رسیدن به المپیک دارم. امین کاویانی نژاد افزود: با توجه به اینکه در 
سال المپیک هستیم و من نیز وزنم بالا رفته از وزن ۷۲کیلوگرم 

به وزن ۷۷کیلوگرم صعود کرده ام و تمام تلاشم را برای حضور 
در المپیک انجام می دهم

ن بعضی ها داغشو دوست دار

لیگ بیستم چند روز آینده به ایستگاه چهاردهم 
می رسد و تنها دو هفته تا پایان نیم فصل باقی 
مانده است   ، درخصوص شرایط این فصل از لیگ 
داد،  انجام  متفاوتی  تحلیل های  می توان  برتر، 
بیستم،  لیگ  ویژگی های  اصلی ترین  از  یکی  اما 

»فقدان مدعی« در آن است.
فصل  این  در  برتر،  لیگ  تیمی  شانزده  جدول 
تیم  فاصله  دارد،  عجیبی  شرایط  مسابقات،  از 
صدرنشین جدول تا تیم رده سیزدهم فقط هفت 
امتیاز است، یعنی دو پیروزی و یک تساوی، نکته 
جالب اینجاست که این فشردگی عجیب و غریب 
برتر  لیگ  رقابت های  در  خاصی  جذابیت  جدول، 
ایجاد نکرده و شاهد یک لیگ فرسایشی با نگرش 

نتیجه گرایی هستیم.

اما حالا به آماری که در این خصوص منتشر شده، 
توجه کنید:

نشان  خوبی  به  برتر  لیگ  تاریخچه  به  »نگاهی 
پایان  در  امتیاز  با 23  تیمی  که هیچ گاه  می داد 
هفته سیزدهم صدر جدول را در تسخیر خود نداشته 

است؛ در واقع اگر بخواهیم تیم محمود فکری را 
مدت مشابه فصل گذشته مقایسه کنیم، آن ها با 
تفاضل گل بهتر نسبت به شهر خودرو در جایگاه 
ششم قرار می گرفتند! یا در قیاس با فصول گذشته، 
تیمی با امتیازات استقلال در لیگ بیستم تا پایان 
سیزدهم می توانست جایگاه پنجم در لیگ هجدهم، 
چهارم در لیگ هفدهم و سوم در لیگ شانزدهم را 
در اختیار داشته باشد.  در ادوار لیگ برتر، بهترین 
جایگاه برای تیمی که توانسته بود در 13 هفته، 
23 امتیاز کسب کند، جایگاه دوم جدول رده بندی 
بوده است که در لیگ نهم این اتفاق رخ داد و حالا 
استقلالی ها در لیگ بیستم، این آمار را تغییر دادند 

و توانسته اند صدر جدول را از آن خود کنند«.
آمار، هیچ تیمی در لیگ بیستم  این  به  باتوجه 
اول  تراز  مدعی  یک  عنوان  به  را  خود  نتوانسته 
معرفی کند، بالانشین های جدول رده  بندی فعلی 
فوتبال ایران به راحتی امتیاز از دست می دهند و 
سینوسی نتیجه می گیرند، همین امر موجب شده، 
استقلال تهران به عنوان تیم صدرنشین لیگ برتر، 
در سیزده هفته کمتر از شصت درصد امتیازات را 

بدست آورد.
بدون تعارف با عنایت به این سیزده هفته لیگ 
بیستم، شاهد لیگی پویا نبودیم و سطح برگزاری 
مسابقات ما با این نحوه بازی تیم ها بسیار پایین تر 
از حد انتظار بوده است در شرایطی که، لیگ بیستم 
با میانگین کمتر از دو گل در هر مسابقه، چندان 

دلچسب فوتبالی ها هم نبوده است.
دلایل زیادی را می توان برای وضعیت نچندان جالب 

این فصل از مسابقات لیگ برتر دانست، اما قصه ی 
ممنوعیت ورود خارجی ها هم کیفیت فوتبال ما را 
تحت تاثیر قرار داده است، جدا از اینکه از شانزده 
تیم لیگ برتری، هفت مربی شاغل مدرک حرفه ای 
ندارند، عدم حصور مربیان خارجی هم کاملا تفاوت 
سطح لیگ بیستم با سال های قبل را نمایان کرده 

است.
با این شرایط لیگ بیستم را به حق و بجا می توان 
لیگ »بی کیفیت ها« نامید، البته حداقل تا نیم 

فصل...

بدون مدعی، حداقل تا نیم فصل؛

لیگ بیستم، لیگ بی کیفیت هاست!؟

حرف آخر

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »ایرج قلیچ خانی«

 - پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی

ماجرای بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی
 پرسپولیس چیست؟

محرومیت سر خ ها در گرو نامه
 وکیل بودیمیر 

پس از پایان مهلت باشگاه پرسپولیس برای پرداخت مطالبات بودیمیر، شایعات 
فراوانی پیرامون بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی این باشگاه مطرح شده است.

به گزارش »دنیای هوادار«، با پایان مهلت باشگاه پرسپولیس برای پرداخت 
پنجره  شدن  بسته  خصوص  در  شایعات  بازار  بودیمیر،  ماریو  مطالبات 

نقل و انتقالاتی باشگاه پرسپولیس داغ شده، اما ماجرا از چه قرار است؟
طبق رأی صادره از سوی اتاق حل اختلاف فیفا که اوایل دی ماه سال جاری 
به باشگاه پرسپولیس ابلاغ شد، این باشگاه برای پرداخت مطالبات 475 هزار 
یورویی به علاوه 5 درصد سود سالیانه ماریو بودیمیر، تنها 45 روز )تا تاریخ 12 
بهمن ماه( فرصت داشت و در صورت عدم پرداخت این مبلغ، نه به صورت 
اتوماتیک ، بلکه پس از اعلام داوور رادیچ، وکیل ماریو بودیمیر به فیفا، باشگاه 

پرسپولیس از سه پنجره نقل و انتقالاتی محروم خواهد شد.
با وجود عدم پرداخت مطالبات بودیمیر از سوی باشگاه پرسپولیس، اعمال 
محرومیت نقل و انتقالاتی از سوی فیفا بستگی به نامه وکیل بودیمیر به کمیته 
انضباطی فیفا دارد. جایی که وکیل مهاجم کروات سابق پرسپولیس باید در 
نامه ای به فیفا عدم پایبندی باشگاه پرسپولیس به رأی صادره از سوی این نهاد 
را اعلام کند. اتفاقی که هنوز از سوی وکیل بودیمیر رخ نداده و به همین دلیل 

فعلاً پنجره نقل و انتقالاتی پرسپولیس بسته نشده است.
از طرفی طبق شنیده ها باشگاه پرسپولیس در صحبت هایی با وکیل ماریو 
بودیمیر از او درخواست کرده ارسال نامه به فیفا را چند روز به تأخیر بیندازد تا 
این باشگاه بتواند در روزهای آینده مطالبات موکل او را به طور کامل پرداخت 
کند. اتفاقی که ظاهراً با موافقت وکیل مهاجم کروات سابق پرسپولیس همراه 
شده است. در این شرایط باید دید مدیران باشگاه پرسپولیس چه زمانی موفق 

به پرداخت مطالبات حدود 500 هزار یورویی بودیمیر خواهند شد.
داوور رادیچ، وکیل بودیمیر در همین زمینه گفته بود: »هنوز خبری از بسته 
شدن پنجره نقل و انتقالاتی پرسپولیس نیست و فعلاً حکمی در این زمینه 

صادر نشده است«.

خارج از مستطیل سبز
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سازمان سیما،منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج در نظر دارد نسبت 
به تهیه واجرای  بوفه وآلاچیق پروژه شهید ایرانی را  از طریق تجدید 

مناقصه عمومی  به  اشخاص حقوقی  واجد شرایط واگذار نماید.

امور قراردادها و روابط عمومی - سازمان سیما،منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج

1-شرایط متقاضی : 
 متقاضی حقوقی :   اساسنامه  شركت -  كد اقتصادی - آگهی 
تاسیس-آخرین تغییرات )روزنامه رسمی(  -   ایمنی کار و گواهی 
ارزش افزوده ) قبل از انعقاد قرارداد  ارائه نمایند درغیر اینصورت سپرده شرکت 

درمناقصه به  نفع سازمان ضبط خواهد شد(-  رتبه 5 ابنیه 
2- سپرده شرکت در   مناقصه به یکی از روشهای ذیل ارائه گردد: 

- متقاضیان می بایست بابت شرکت در تجدید مناقصه مبادرت به ارائه 
ضمانتنامه بانکی )تا 45 روز اعتبار داشته وقابل تمدید باشد(  به مبلغ  

197/017/٨49  ریال
- واریز فیش نقدی به مبلغ فوق به حساب شماره 100100100121 بانک شهر شعبه 

عظیمیه 45 متری کاج به نام شهرداری کرج 
3-برندگان نفر اول و دوم  مناقصه  هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نباشند سپرده 

آنان به ترتیب ضبط خواهد شد.
4-سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج در رد یا قبول 

پیشنهادات مختار است.
5- مبلغ 1/000/000 ریال بابت هزینه خرید اسناد  مناقصه به حساب شماره 
700٨2412639٨بانک شهر شعبه عظیمیه واریز و  واصل فیش واریزی به 
امورپیمانهای سازمان ارائه نمایند .) با همراه داشتن کارت اعتباری امکان واریز 

وجه درمحل وجود دارد( 
6-متقاضیان جهت خرید اسناد مناقصه  از تاریخ نشر این آگهی به مدت ده 
روز می توانند در ساعت اداری به امورقراردادهای سازمان سیما، منظر و فضای 
سبز شهری شهرداری کرج  واقع - عظیمیه- ضلع شمالی میدان استقلال- طبقه 
اول دفتر امور پیمانها مراجعه و یا با شماره تلفن 32540303 )026( تماس 

مراجعه نمایند.

7-محل دریافت اسناد و قبول پیشنهادات: دبیرخانه سازمان می باشد. 
٨- مهلت ارائه و تحویل اسناد: حداکثر 10 روز کاری از تاریخ درج آگهی و تاریخ 

بازگشایی پاکات اولین جلسه بعداز عودت اسناد میباشد.
9-  همراه داشتن مهرشرکت  و معرفی نامه ممهور  به مهر و امضاء مدیر عامل 

شرکت هنگام خرید اسناد مناقصه الزامی می باشد.
10- سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مناقصه  مندرج شده است .

11-هزینـه چاپ  دو آگهـی  توامان به عهده برنـده  مناقصه می باشد .
12-مبلغ 10%  کل پیشنهادی وجه نقد یا ضمانت نامه بانکی بعنوان سپرده 

حسن انجام تعهدات ازبرنده اخذ خواهد شد. 
13- مبلغ كل رقم قرارداد بصورت 70% نقدی و 30% تهاتر با ملك )در 

سطح مناطق شهرداری كرج ( محاسبه میگردد.
14-تاریخ بازگشایی راس ساعت 12 مورخ 99/11/27 میباشد.

آگهـی  تجدید  مناقصه عمومی به شمـاره57 -99 
مبلغ اولیه ریالموضوع  تجدید مناقصهردیف

3/940/356/9٨٨تهیه واجرای  بوفه وآلاچیق  پروژه شهید ایرانی    1

شهرداری فردیس در نظر دارد پروژه ذیل را از طریق برگزاری تجدید مزایده عمومی به متقاضیان واجد شرایط به شرح ذیل واگذار نماید.لذا از کلیه متقاضیان دعوت به عمل می آید 
از تاریخ انتشار نوبت اول آگهی جهت خرید اسناد مزایده با مراجعه به امور قراردادهای شهرداری واقع در جاده ملارد جنب پارک منظریه خ 16 متری حافظ بلوار فرگاز انتهای بلوار 
شهید تهرانی مقدم روبه روی شهرک بهارستان شهرداری مرکزی فردیس ، ضمن واریز مبلغ 2/000/000 ریال به عنوان هزینه خرید اسناد به حساب 400٨196٨٨645 نزد بانک شهر 
شهرداری و ارائه رسید آن نسبت به اخذ اسناد مزایده اقدام نمایند . سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مزایده درج شده است . شهرداری فردیس در رد یا قبول هر یک 

از پیشنهادها مختار است و به غیر از سپرده شرکت در مزایده کلیه اسناد و مدارک مربوط به متقاضیان نزد شهرداری باقی می ماند. پیشنهادات می بایست در پاکت های مجزا)الف - ب - ج( لاک و ممهور به مهر شرکت شده و 
تا پایان وقت اداری روز یکشنبه مورخ 1399/12/03  به دبیرخانه شهرداری یا به صورت حضوری یا با پست پیشتاز تحویل داده شود. جلسه کمیسیون مزایده شهرداری در روز دو شنبه مورخ 1399/12/04 ساعت 6:30 در محل 

دفتر شهردار فردیس برگزار خواهد شد.   

آگهی تجدید  مزایده عمومی - نوبت اول

تاریخ انتشار نوبت دوم: 99/11/21                                                                                                                                                                                                               شهرداری فردیس

شرح عملیاتردیف
برآورد مبلغ 
ریالی پروژه

مبلغ سپرده شرکت 
محل اجرادر مناقصه  به ریال

حداقل 
مدتدرصد نقد و تهاتررتبه لازم

1
تخریب سه طبقه ساختمان سابق شهرداری فردیس با فونداسیون ها ، آوار برداری، حمل 

نخاله ها و جمع آوری فنداسیون ها و حمل مصالح ناشی از تخریب تا مرکز دفن 
نخاله های ساختمانی - تجدید

5/000/000/000250/000/000

بلوار شهید قاسم سلیمانی 
رو به روی پارک منظریه 

ساختمان سابق شهرداری فردیس
2ماه %100 نقد5- ابنیه

نکته: اخذ مجوز های انسداد، تاسیسات آب ، برق و گاز برای شرکت کنندگان الزامی است.


